

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
English Oral Training III 英語口語訓練(三)

當期課號	6345	Course Number	6345
授課教師	王銘鋒	Instructor	WANG, MING FONG
中文課名	英語口語訓練(三)	Course Name	English Oral Training III
開課單位	應用外語系(二進)四A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	音標正確的發音無疑是溝通的最重要的元素之一。為了培養有效率的發音，反覆的練習是必要的。這堂課的主旨是爲了有效地彌補過去語言教育中之所缺。	Objectives	Proper pronunciation is one of the most essential elements of communication. In order to pronounce language effectively, practice and repetition are required. The goal of this course is to remedy previous deficiencies in language education in the most efficient and effective manner possible.
教材	課堂上針對每週主題的即席英語會話及小組討論或報告	Teaching Materials	Weekly oral performance and group discussion or oral report
成績評量方式	期中及期末口試60% 課堂參與(含出席)及小組討論及報告40%	Grading	Midterm and final oral test 60% Class participation, weekly discussion and oral report 40%
教師網頁	-		
教學內容	此課程爲進階英語會話課程 此課程之目的是希望藉由每週的會話主題所進行的個人會話及小組討論或報告的訓練 讓學生的英語會話能力更上層樓	Syllabus	This an advanced level of oral training class. The class aims to elevate the student's English speaking ability by means of personal conversation and group discussion or report of everyday life.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。